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Council of Europe Secretary General calls on Libya to deport
the five Bulgarian nurses and the doctor to Bulgaria

Strasbourg, 18.07.2007 - “I am relieved that Libya’s High Judicial Council has
commuted the death penalty verdict of the Bulgarian medical staff and that they
are no longer under threat of execution. The priority now should be to secure
their deportation to Bulgaria. At the same time, my thoughts are with the infected
children, and | hope that the latest developments in this tragic situation will also
bring some relief to their suffering” said Terry Davis.

Le Secrétaire Général du Conseil de I’Europe appelle la
Libye a extrader le médecin et les infirmiéres bulgares vers
la Bulgarie

Strasbourg, 18.07.2007 - « Je suis soulagé que le Conseil supérieur des
instances judiciaires libyennes ait commué la condamnation a mort des
praticiens bulgares et qu’ils ne soient plus menacés d’exécution. Ce qui compte
maintenant, c’est d’assurer leur retour en Bulgarie. Dans le méme temps, mes
pensées vont aux enfants contaminés. Jespére que les derniers
développements intervenus dans cette situation tragique permettront de
soulager quelque peu leurs souffrances » a déclaré Terry Davis.
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